
华泰财险附加公有实体除外责任修正批单 

（注册号：C00015431322023040460963） 

兹经双方理解并同意，本“保单”项下“除外责任”第 7 项适用下述条款： 

 

与“被保险人”所在国家的公有实体签订的任何合同，公有实体包括中央政府或其部委、司、

局机构及/或地方政府机构及/或国有企事业单位，经“本公司”于“信用限额”批单中书面确认

的除外。 

 

本“保单”其他条款和条件保持不变。 

  



Publicly-owned Entity Exclusion (Amended) 

（注册号：C00015431322023040460963） 

It is understood and agreed that for the purpose of this Policy, Item 7 within Exclusions shall be read 

as the following: 

 

Any contract with a publicly-owned entity of the country of the Insured, being the central 

government or one of its ministries, departments or agencies and/or a regional or local 

authority and/or a nationalised undertaking, unless confirmed in writing by the Company 

including within a Credit Limit endorsement. 

 

This Policy remains unchanged in all other terms and conditions. 

 


